


PR Number: PR22-0024 NES					
Sequence of item on the PR	Item	Detailed Description	الشرح التفصيلي	المادة	Picture
1	Awassi Female Sheep (Ewes)	Healthy adult ewes, pre vaccinated with Enterotoxaemia, not more than two years old (SP's veterinarian will assess the ages and health prior to delivery), with a minimum 70 kg body weight, height at withers 68 cm, length of body 55 cm, depth of chest 32 cm and heart girth 90 cm, without fractures, external parasites and long body frame	نعاج بالغة صحية ، تم تلقيحها مسبقاً من التسمم المعوي ، لا يزيد عمرها عن عامين (سيقوم الطبيب البيطري الأعمار والصحة قبل التسليم) ، بحد أدنى 70 كجم من وزن الجسم ، والطول عند الكتفين 68 سم ، وطول الجسم 55 سم ، والعمق الصدر 32 سم ومحيط القلب 90 سم بدون كسور وطفيليات خارجية وجسم طويل	نعجة عواسي	
2	Awassi Male Sheep (Rams)	Healthy adult rams, pre vaccinated with Enterotoxaemia, not more than three years old (SP's veterinarian will assess the ages and health prior to delivery), with a minimum 75 kg body weight, height at withers 74 cm, length of body 63 cm, depth of chest 36 cm and heart girth 110 cm and without fractures and external parasites	كباش صحية بالغين ، مطعمين مسبقاً ضد التسمم المعوي ، لا يزيد عمرها عن ثلاث سنوات (سيقوم الطبيب البيطري الأعمار والصحة قبل التسليم) ، بحد أدنى 75 كجم من وزن الجسم ، الطول عند الكتفين 74 سم ، طول الجسم 63 سم ، العمق الصدر 36 سم ومحيط القلب 110 سم وبدون كسور وطفيليات خارجية	كباش عواسي	